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REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
     OPĆINA CESTICA 
 
KLASA: 021-05/13-01/ 
URBROJ: 2186/03-02-13-1 
Cestica, 13.12.2013. 

 
ZAPISNIK 

 
 sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Cestica održane dana  12. prosinca 2013. 
godine u prostorijama Općine Cestica s početkom u 18,00 sati. 
PRISUTNI VIJEĆNICI: Stjepan Bistrović, Goran Slivar, Marijan Obadić, Zvonko Šincek, 
Karel Benko, Ivan Rodeš, Tomislav Lazar, Miro Mikec, Denis Kotolenko, Ivan Hohnjec, 
Roman Veršić, Gordana Kos Kolar, Snježana Juričinec, Darko Majhen i Vlado Hip 
OSTALI PRISUTNI: Mirko Korotaj, Žarko Rodeš, Ksenija Borić 
ZAPISNIČAR: Gabriela Kos 
 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Cestica otvara 7. sjednicu Općinskog 
vijeća Općine Cestica, pozdravlja sve prisutne vijećnike i zahvaljuje na dolasku. Na samom 
početku izražava želju da uputi nekoliko rečenica svima, daje opasku, pošto se raspravlja o 
Izmjenama i dopunama Proračuna za 2013. i Proračunu za 2014. godinu, tražio je papire - 
karticu dugovanja i karticu dužnika, a traženo nije dobio, te zbog duga kojeg Općina ima u 
iznosu 10.132.000,00 kuna kao predsjedavajući ovog vijeća neće održati ovu sjednicu i 
završava sa radom 7. sjednicom jer bez podataka koji su jako bitni za raspravu oko Proračuna 
i Rebalansa ove sjednice, ne može otvoriti dnevni red niti ga staviti na usvajanje. Nada se da 
ćemo kroz nekoliko dana moći održati sjednicu Općinskog vijeća Općine Cestica ukoliko mu 
općinski načelnik ustupi tražene kartice, a na Jedinstveni upravni odjel će uputiti prigovor 
pošto nije dobio tražene kartice. Pozdravlja sve prisutne i napušta prostorije Općine Cestica, 
zajedno sa prvim potpredsjednikom vijeća Karelom Benkom, vijećnicima Zvonkom Šincek, 
Marijanom Obadić i Goranom Slivar. 

 
Nakon kratke stanke, drugi potpredsjednik Općinskog vijeća Općine Cestica Darko 

Majhen konstatira da sukladno članku 72. Poslovnika Općine Cestica (Službeni vjesnik 
Varaždinske županije, br. 16/2013.) može od kao 2. potpredsjednik voditi sjednicu, te  
predlaže da se 7. sjednica Općinskog vijeća Općine Cestica održi, a ako se predsjednik vijeća 
neće s time slagati, neka traži mišljenje od tijela koja su za to zadužena. Nadalje govori o 
tome da predsjednik vijeća nije postupio kako je trebao i nije dao dnevni red na usvajanje, a 
trebao je, te nastavlja 7. sjednicu Općinskog vijeća Općine Cestica. 

Nakon izlaganja drugi potpredsjednika Općinskog vijeća Darka Majhena, javlja se za 
riječ vijećnik Tomislav Lazar i govori o tome da se slaže sa time da se sjednica nastavi, jer se 
takva nagle promjene raspoloženja predsjednika vijeća ne mogu nikako tolerirati. 

Općinski načelnik Mirko Korotaj govori o tome da je predsjedniku vijeća bio 
dostavljen traženi materijal i ponuđeno mu je bilo da netko od službenika dođe na njihov 
sastanak kako bi im se objasnile nejasnoće ili odgovorilo na njihovo pitanje, a prema članku 
7. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Cestica dužan im je Jedinstveni upravni odjel 
omogućiti uvid u traženo. No iz razloga što predsjednik vijeća nije imao vremena nije izvršio 
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uvid u traženu dokumentaciju. Sve ostalo mu je dostavljeno na sastanku u Općini Cestica, te 
također putem elektroničke pošte. Njegove su tvrdnje dakle netočne jer je mogao imati uvid u 
sve. 

Vijećnik Miro Mikec postavlja pitanje da li je možda trebalo Povjerenstvo o tome 
raspravljati, odnosno komisija za Statutarno- pravna pitanja, da li se može sjednica dalje 
održati. drugi potpredsjednik vijeća odgovara da to nije potrebno jer Komisija za Statutarno – 
pravna pitanja ima druge zadaće određene Statutom Općine Cestica, predlaže Statut Općine i 
Poslovnik Općinskog vijeća, razmatra prijedloge odluka i drugih općih akata. Nadalje se 
poziva na članak 72. Poslovnika Općine Cestica (Službeni vjesnik Varaždinske županije, br. 
16/2013.) koji govori o tome da sjednici Općinskog vijeća predsjedava predsjednik 
Općinskog vijeća, a u njegovoj odsutnosti ili spriječenosti prvi potpredsjednik, a u njegovoj 
odsutnosti ili spriječenosti drugi potpredsjednik. 

Drugi potpredsjednik Općinskog vijeća nakon svega izloženog otvara, odnosno 
nastavlja sa 7. sjednicom vijeća, te moli v.d. pročelnicu Gabrielu Kos da prozove sve 
vijećnike, pa da se utvrdi kvorum. Gabriela Kos proziva vijećnike: Miro Mikec – prisutan, 
Ivan Rodeš – prisutan, Tomislav Lazar – prisutan, Denis Kotolenko – prisutan, Ivan Hohnjec 
– prisutan, Roman Veršić – prisutan, Snježana Juričinec – prisutna, Gordana Kos Kolar – 
prisutna, Vlado Hip – prisutan, Drako Majhen – prisutan, Stjepan Bistrović – odsutan, 
Marijan Obadić – odsutan, Zvonko Šincek – odsutan, Goran Slivar – odsutan, Karel Benko – 
odsutan. Drugi potpredsjednik zahvaljuje v.d. pročelnici, te konstatira da od ukupno 15 
vijećnika, 10 je prisutnih, a to je kvorum te se može nastaviti sa radom sjednice. Izjavljuje da 
su vijećnici primili materijal za sjednicu vijeća sa predloženim dnevnim redom, čita dnevni 
red te nakon toga daje predloženi dnevni red na usvajanje. Od 10 prisutnih vijećnika, 9 
vijećnika glasa za, 1 je suzdržani. 

Drugi potpredsjednik Općinskog vijeća Općine Cestica konstatira da je dnevni red 
prihvaćen većinom glasova: 

 
Dnevni red 

 
1. Aktualni sat 
2. Prihvaćanje Zapisnika 6. Sjednice Općinskog vijeća Općine Cestica 
3. Donošenje Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Cestica za 2013. godinu, 
4. Donošenje Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa – investicije Općine Cestica za 

razdoblje 2013.-2015. 
5. Donošenje Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu 
6. Donošenje Izmjene i dopune Programa razvoj gospodarstva za 2013. godinu, 
7. Donošenje Izmjene i dopune Programa za sport i rekreaciju za 2013. godinu, 
8. Donošenje Izmjene i dopune Programa za razvoj turizma za 2013. godinu, 
9. Donošenje Izmjene i dopune Programa za odgojno obrazovni sustav za 2013. godinu, 
10. Donošenje Izmjene i dopune Programa razvoja poljoprivrede za 2013. godinu, 
11. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Cestica za 2013. godinu 
12. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Cestica 

za 2014. godinu 
13. Donošenje Plana razvojnih programa – investicije Općine Cestica za razdoblje 2014.-

2016, 
14. Donošenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. g., 
15. Donošenje Programa razvoj gospodarstva za 2014. godinu, 
16. Donošenje Programa za sport i rekreaciju za 2014. godinu, 
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17. Donošenje Programa za razvoj turizma za 2014. godinu, 
18. Donošenje Programa za odgojno obrazovni sustav za 2014. godinu, 
19. Donošenje Programa za kulturu, informiranje i udruge građana za 2014. godinu, 
20. Donošenje Programa razvoja poljoprivrede za 2014. godinu, 
21. Donošenje Programa socijalne skrbi za 2014. godinu, 
22. Donošenje Programa zaštite od požara i civilne zaštite za 2014. godinu, 
23. Donošenje Proračuna Općine Cestica za 2014. godinu i projekcije za 2015. i 2016. g., 
24. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Cestica za 2014. godinu, 
25. Donošenje Plana asfaltiranja nerazvrstanih cesta na području Općine Cestica u 

razdoblju od 2014. – 2017. godine, 
26. Donošenje Plana izgradnje i rekonstrukcije vodovodne mreže na području Općine 

Cestica u razdoblju od 2014. – 2017. godine, 
27. Donošenje Odluke o korištenju minusa, 
28. Izvješće o radu načelnika Općine Cestica, 
29. Odluka o postavljanju spomen ploče u Parku hrvatskih branitelja u Gornjem Vratnu 
30. Odluka o imenovanju člana Povjerenstva za dodjelu zakupa za poljoprivredno 

zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Cestica 
31. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa gospodarenja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Cestica 
 
 
AKTUALNI SAT 
 

PITANJA: 
 

  Drugi potpredsjednik navodi da je na redu aktualni sat, te vijećnici mogu postavljati 
pitanja općinskom načelniku. 

Vijećnik Ivan Rodeš postavlja pitanje da li je firma Spirit Ess Solar prijavljeni na 
adresi Općine Cestica, ako da zašto nemaju vani table, da li plaćaju porez Općini Cestica? 

Vijećnik Tomislav Lazar postavlja pitanje, zašto firma Kontrans d.o.o. koja se nalazi u 
Gospodarskoj zoni Babinec nema mogućnost priključka na telefonsku liniju, a koja se nalazi 
samo 100-tinjak metara od objekta? Firmi koja posluje već dosta otežan je rad. 

Vijećnik Miro Mikec postavlja pitanje da li je napravljen upojni bunar u Dubravi K.? 
 

ODGOVORI: 
 
Nakon postavljenih pitanja drugi potpredsjednik vijeća zahvaljuje vijećnicima na 

pitanjima te daje riječ općinskom načelniku. 
Načelnik pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na pitanjima, te navodi da će na sva 

pitanja moći dati odgovor. 
Na pitanje vijećnika Ivana Rodeša načelnik odgovara da firma Spirit Ess Solar ima 

zakupljenu adresu od Općine Cestica te mjesečno plaća 20 eura zakupa. 
Na pitanje vijećnika Tomislava Lazara, načelnik odgovara da smo već u nekoliko 

navrata pisali u T-com i nikakav odgovor konkretan nismo dobili, osim da je taj zahvat skup 
te se njima to ne ispati raditi, pa će Općina Cestica u 2014. godini sama podmirit troškove tog 
zahvata. 

Na pitanje Mire Mikeca, načelnik odgovara da su poslovi u Dubravi K. u tijeku. 
 
Drugi potpredsjednik vijeća zahvaljuje načelniku na odgovorima i nastavlja sa ostalim 

točkama dnevnog reda. 
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TOČKA 2. 
PRIHVAĆANJE ZAPISNIKA SA 6. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE CESTICA 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 2. i otvara raspravu. Vijećnik Ivan 
Hohnjec se javlja i moli da se u zapisnik stavi izjava vijećnika Karela Benka gdje on optužuje 
vijećnika Ivana Hohnjeca za nečasne radnje. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da će 
stručne službe uvrstiti to u zapisnik. Pošto se nitko ne javlja za raspravu drugi potpredsjednik 
vijeća daje Zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Cestica na usvajanje. Od ukupno 
prisutnih 10 vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik konstatira da je Zapisnik 
sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Cestica prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 3. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE CESTICA ZA 2013. 

GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 3. i govori o tome kako su sva 
objašnjenja vijećnici dobili na prošlom vijeću ali u slučaju da imaju pitanja mogu ih postaviti, 
te otvara raspravu. Nitko se ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik daje Izmjene i dopune 
Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Cestica za 2013. godinu 
na glasanje. Od ukupno 10 prisutnih vijećnika, njih 9 je glasalo za, a jedan je suzdržani. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Općine Cestica za 2013. godinu  prihvaćene  većinom glasova.
  

 
TOČKA 4. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA – 
INVESTICIJE OPĆINE CESTICA ZA RAZDOBLJE 2013.-2015. 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 4. i otvara raspravu. Vijećnik Tomislav 

Lazar konstatira da na prošloj sjednici nisu imali neka saznanja, ali su za današnju sjednicu 
dobili sve potrebne informacije koje su tražili te će on glasati za. Nitko se više ne javlja za 
raspravu. Drugi potpredsjednik daje Izmjene i dopune Plana razvojnih programa – investicije 
Općine Cestica za razdoblje 2013.-2015. godine na glasanje. Od 10 vijećnika, svi su glasali 
za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Plana razvojnih programa – 
investicije Općine Cestica za razdoblje 2013.-2015. godine prihvaćene jednoglasno. 

 
TOČKA 5. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I 
UREĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 5. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja za 

raspravu, te drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i 
uređenja komunalne infrastrukture za 2013. godinu na glasanje. Od 10 nazočnih,  9 je glasova 
za i 1 suzdržani. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa 
gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture za 2013. godinu prihvaćene većinom 
glasova.  



 5 

 
 

TOČKA 6. 
DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA RAZVOJ 

GOSPODARSTVA ZA 2013. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 6. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja za 
raspravu, te drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Programa razvoj gospodarstva  
za 2013. godinu na glasanje. Od ukupno 10 vijećnika, 9 je glasalo za, a 1 je suzdržani. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa razvoj gospodarstva za 
2013. godinu prihvaćene većinom glasova. 

 
TOČKA 7. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ZA SPORT I 
REKREACIJU ZA 2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 7. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja za 

raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Programa za sport i rekreaciju za 
2013. godinu na glasanje. Od 10 vijećnika, svi glasaju za. Drugo potpredsjednik vijeća 
konstatira da su Izmjene i dopune Programa za sport i rekreaciju za 2013. godinu prihvaćene 
jednoglasno.  

 
TOČKA 8.  

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ZA RAZVOJ TURIZMA 
ZA 2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 8. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja za 

raspravu, drugi potpredsjednik vijeća zatvara raspravu te daje Izmjene i dopune Programa za 
razvoj turizma  za 2013. godinu na glasanje. Od ukupno 10 vijećnika, svi glasaju za. Drugi  
potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa razvoj turizma za 2013. 
godinu prihvaćene jednoglasno. 

 
TOČKA 9. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ZA ODGOJNO 
OBRAZOVNI SUSTAV ZA 2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 9. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja za 

raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Programa za odgojno obrazovni 
sustav za 2013. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa za odgojno obrazovni 
sustav za 2013. prihvaćene jednoglasno. 

 
TOČKA 10. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA RAZVOJA 
POLJOPRIVREDE ZA 2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 10. i otvara raspravu. Nitko se ne javlja 

za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Programa razvoja 
poljoprivrede za 2013. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasuju za. Drugi 
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potpredsjednik vijeća konstatira da su Izmjene i dopune Programa razvoja poljoprivrede za 
2013. prihvaćene jednoglasno. 

 
TOČKA 11. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA OPĆINE CESTICA ZA 
2013. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 11. i govori o tome kako su vijećnici 

obrazloženje čuli na prošloj sjednici vijeća te otvara raspravu. Nitko se ne javlja za raspravu. 
Drugi potpredsjednik vijeća daje Izmjene i dopune Proračuna Općine Cestica za 2013. godinu 
na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, 9 je glasalo za, a 1 je suzdržani. Predsjednik vijeća 
konstatira da su Izmjene i dopune Proračuna Općine Cestica za 2013. godinu prihvaćene 
većinom glasova. 

 
TOČKA 12. 

DONOŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE CESTICA ZA 2014. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik prelazi na točku 12. i daje riječ Općinskom načelniku kao 

predlagatelju. Općinski načelnik daje objašnjenje navedene točke, govori o tome koje sve 
djelatnosti spadaju u održavanje komunalne infrastrukture, a to su zimsko održavanje cesta, 
navoz šljunka i točenca, grediranje, rad rovokopača, sječa granja, košnja trave, sanacija, 
uređenje i proširenje cesta, zatim je tu tekuće održavanje – asfalterski i betonski radovi, 
deratizacija i dezinsekcija, odvodnja atmosferskih voda – zacjevljenje potoka – iskop jaraka, 
održavanje groblja. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Miro Mikec se javlja za 
riječ i govori o tome kako su svi programi napravljeni na način da se prije toga raspravljalo sa 
vijećnicima o tome i zajedno su se stavke programirale, te se on osobno slaže sa ovim 
programom. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program 
održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Cestica za 2014. godinu na glasanje. 
Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Program 
održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Cestica za 2014. godinu prihvaćen 
jednoglasno. 
 

TOČKA 13. 
DONOŠENJE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA – INVESTICIJE OPĆINE 

CESTICA ZA RAZDOBLJE 2014. -2016. 
 

Drugi potpredsjednik prelazi na točku 13. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 
načelnik govori o tome kako je to jedan od bitnih programa, gdje se vidi u što će se sve 
ulagati u razdoblju od 2014. – 2016. godine, među ostalim tu je izgradnja kulturno-poslovnog 
centra, ulaganje u zgradu Općine Cestica kroz program energetske učinkovitosti, gdje 
Ministarstvo gospodarstva daje 70% sredstava, planira se izgradnja vodovodne mreže, 
zatvaranje odlagališta otpada Gornje Vratno. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Nitko se 
ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Plan razvojnih programa – investicije 
Općine Cestica za razdoblje 2014.-2016. godine na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi 
vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Plan razvojnih programa – 
investicije Općine Cestica za razdoblje 2014.-2016. godine prihvaćen jednoglasno. 
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TOČKA 14. 
DONOŠENJE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐENJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 14. i daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik objašnjava da je ta točka povezana sa točkom 13., te da su tu pobrojene 
slijedeće aktivnosti: zatvaranje odlagališta otpada, izgradnja nerazvrstanih cesta, izgradnja 
vodovodne mreže, uređenje parkova i nabava opreme, izgradnja javne rasvjete, sanacija 
klizišta – projektna dokumentacija je izrađena, a od Varaždinske županije i Republike 
Hrvatske su zatražena sredstva za sanaciju. Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Nitko se ne 
javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program gradnje objekata i uređenja 
komunalne infrastrukture za 2014. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici 
glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Program gradnje objekata i uređenja 
komunalne infrastrukture za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 15. 

DONOŠENJE PROGRAMA RAZVOJ GOSPODARSTVA ZA 2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 15. i daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik govori o tome kako je 120.000,00 kuna malo, ali vidjet će se početkom 
godine kako će se puniti općinski proračun, pa će se moći izmjenama i dopunama proračuna 
to regulirati i ako će trebati povisiti stavka. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik 
Tomislav Lazar postavlja pitanje koliko ima poduzetnika s područja Općine Cestica kojima 
općina subvencionira kamatu kredita? Načelnik odgovara da je u pitanju osam poduzetnika. 
Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program razvoj 
gospodarstva za 2014. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da je Program razvoj gospodarstva za 2014. godinu 
prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 16. 

DONOŠENJE PROGRAMA ZA SPORT I REKREACIJU ZA 2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik prelazi na točku 16. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 
načelnik objašnjava da je ta stavka za 2014. godinu povećana za 25% u odnosu na 2013. 
godinu, a sve iz razloga što će doći do povećanje troškova struje, vode, troškovi preme 
županijskom savezu su se povećale, zatim sufinancira se ŽNK Cestica, odbojkaški klub, te 
turniri koje održavaju, a pod kapitalnim donacijama planira se uređenje objekta Nogometnog 
kluba Cestica. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Nitko se ne javlja za raspravu. Drugi 
potpredsjednik vijeća daje Program za sport i rekreaciju za 2014. godinu na glasanje. Od 10 
prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Program za 
sport i rekreaciju za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 17. 

DONOŠENJE PROGRAMA ZA RAZVOJ TURIZMA ZA 2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 17. i daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik govori o tome da je jedna od bitnih grana u Općini Cestica i turizam, te će 
se kroz povjerenstva složiti programi koji bi bili atraktivni za naše područje. Drugi 
potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Rodeš Ivan postavlja pitanje, pošto je u 2013. godini 
bilo planirano 80.000,00 kuna te je izrađena studija, a sada je planirano 150.000,00 kuna, da li 
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je to nastavak na tu studiju? Načelnik odgovara da ne, da će isključivo povjerenstva odlučivat 
o programima. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program 
za razvoj turizma u 2014. godini na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da je Program za razvoj turizma u 2014. godini prihvaćen 
jednoglasno. 
 

TOČKA 18. 
DONOŠENJE PROGRAMA ZA ODGOJNO OBRAZOVNI SUSTAV ZA 2014. 

GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 18. i daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik govori o tome da je najveća stavka predškolski odgoj i to u iznosu od 
632.000,00 kuna, a to je radi toga što će doći novi standard pa se predviđa i povećanje 
sufinanciranja. U osnovno obrazovanje spada sufinanciranje programa lidrano i kompjutera za 
djecu. Što se tiče stipendija je za sada potpisno 10 ugovora sa stipendistima, a dogodine se 
treba raditi na tome da što više studenata dobije stipendije. Također sufinanciramo prijevoz 
dvojici učenika iz Gornjeg Vratna prema Marčanu, pošto su oni udaljeni od škole manje od 5 
km, a ministarstvo financira samo one školarce iznad 5 km-a. Drugi potpredsjednik otvara 
raspravu.  Vijećnik Rodeš Ivan postavlja pitanje koliko Dječji vrtić Zeko plaća najam vrtića 
Općini? Načelnik odgovara 8.000,00 kn mjesečno. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugo 
potpredsjednik vijeća daje Program za odgojno obrazovni sustav za 2014. godinu na glasanje. 
Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da  
je Program za odgojno obrazovni sustav za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 
 

TOČKA 19. 
DONOŠENJE PROGRAMA ZA KULTURU, INFORMIRANJE I UDRUGE 

GRAĐANA ZA 2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 19. i daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik objašnjava da se pod točkom jedan Promidžba i informiranje 
podrazumijeva objava u Narodnim novinama i Službenom vjesniku Varaždinske županije, te 
ostalim medijima, pod točkom 2. tekuće donacije udrugama građana su planirana sredstva za 
29 aktivnih udruga od ukupno 31 na području Općine Cestica, a pod točkom 3. kapitalne 
donacije udrugama podrazumijeva se ulaganje na vjerskim objektima. Najveće smanjenje se 
vidi na točci 1. koja se planira za 2014. u iznosu od 150.000,00 kuna, a u 2013. je iznosila 
338.200,00 kn.. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Rodeš Ivan postavlja pitanje 
kamo će se sada uvrstiti slikanje, snimanje firme Prekorje d.o.o.? Načelnik odgovara da toga 
više nema, kao što je bilo dogovoreno, te se ne trebaju raskidati ugovori jer su ugovori 
vrijedili za godinu dana. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje 
Program za kulturu, informiranje i udruge građana za 2014. godinu na glasanje. Od 10 
prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Program za 
kulturu, informiranje i udruge građana za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 
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TOČKA 20. 
DONOŠENJE PROGRAMA RAZVOJA POLJOPRIVREDE ZA 2014. GODINU 

 
Drugi potpredsjednik prelazi na točku 20. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 

načelnik objašnjava program i točke u tablici. Pod točkom 1. Zdravstvene i veterinarske 
usluge podrazumijeva se skupljanje lešina, a za to imamo potpisani ugovor sa Veterinarskom 
ambulantom Cestica, pod točkom 2. intelektualne usluge podrazumijeva se izrada plana 
gospodarenja odlagalištem komunalnog otpada – odnosno plana zatvaranja, a pod točkom 3. 
podrazumijeva se plaćanje komunalnog doprinosa za legalizaciju objekata. Drugi 
potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Rodeš Ivan govori o tome kako smatra da je ta 3. 
stavka premala jer ako Općina plaća 90% iznosa, a u 2014. godini će biti jako puno 
legalizacija, taj iznos će se trebati povećati. Načelnik odgovara čim ćemo primijetiti da 
sredstva ne budu dovoljna, napravit će se izmjene i dopune proračuna.  Nitko se više ne javlja 
za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program razvoja poljoprivrede za 2014. godinu 
na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira 
da je Program razvoja poljoprivrede za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 21.  

DONOŠENJE PROGRAMA SOCIJALNE SKRBI ZA 2014. GODINU 
 

Predsjednik prelazi na točku 21. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 
objašnjava točke iz tablice programa socijalne skrbi, te govori kako su sredstva za ogrjev 
doznačena na općinski račun od strane Varaždinske županije, a plaćena prema spisku Centra 
za socijalnu skrb, pod točkom 2. stanovanje planirana su sredstva kad nam se netko obrati za 
pomoć kod plaćanja režija, a ima uvjete. Pod točkom 3. prehrana, podrazumijeva prehrana 
djece u školi. Pod točkom 4. ostale naknade iz Proračuna odnose se na jednokratne socijalne 
pomoći. Pod točkom 5. tekuće donacije humanitarnim organizacijama podrazumijevaju se 
donacije Crvenom križu, Udruzi slijepih, organizaciji humanitarnih koncerata i sl. Pod 
točkom 6. misli se na jednokratne pomoći rodiljama za rođenje djeteta. Pod točkom 7. 
smatraju se financijske pomoći prilikom izgradnje kuća Hrvatskim braniteljima Općina plaća 
priključke, a prema Zakonu. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Miro Mikec 
govori o tome kako bi te predmete trebalo rješavati Povjerenstvo za socijalu, a ne jedan 
čovjek. Načelnik odgovara da se predmeti daju Povjerenstvu za socijalu. Nitko se više ne 
javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program socijalne skrbi za 2014. godinu 
na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da je Program socijalne skrbi za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno.  
 

TOČKA 22. 
DONOŠENJE PROGRAMA ZAŠTITE OD POŽARA I CIVILNE ZAŠTITE ZA 

2014. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik prelazi na točku 22. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 
načelnik govori o tome kako su se stavke povećale 25%, a iz razloga što smo mi kao Općina 
dužni civilnoj zaštiti kupiti adekvatnu opremu, a također ćemo nabavit agregat, koji nam je u 
mnogim situacijama neophodan. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Rodeš Ivan 
postavlja pitanje tko radi na izradi monografije Vatrogasne zajednice? Načelnik odgovara da 
DVD-ji i Vatrogasna zajednica radi zajedno na tome, nakladnik i autori je Vatrogasna 
zajednica Općine Cestica. Nadalje vijećnik Ivan Rodeš postavlja pitanje kojim sredstvima će 
se to financirati. Drugi potpredsjednik vijeća odgovara da Općina sufinancira, ali su zato 
smanjene kapitalne donacije kako bi se sufinancirala monografija koja će planira tiskati u 
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1000 komada. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Program 
zaštite od požara i civilne zaštite za 2014. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi 
vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Program zaštite od požara i 
civilne zaštite za 2014. godinu prihvaćen jednoglasno. 
 

TOČKA 23. 
DONOŠENJE PRORAČUNA OPĆINE CESTICA ZA 2014. GODINU I 

PROJEKCIJE ZA 2015. I 2016. GODINU 
 

Drugi potpredsjednik prelazi na točku 23. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 
načelnik govori o tome kako su u ovaj Proračun uvrštene želje vijećnika što se tiče smanjenja 
troškova uprave, vijeća, te je potpisani ugovor sa Fondom zaštite okoliša i energetske 
učinkovitosti iz Zagreba za sanaciju odlagališta otpada. Kroz Proračun se također planira 
smanjenje obveza od proteklih godina. Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Vijećnik 
Tomislav Lazar govori o tome kako su sve njihove sugestije stavljene u Proračun, a da će 
udruge moći i dalje normalno raditi i razvijati se. Nitko se ne javlja za raspravu. Drugi 
potpredsjednik vijeća daje Proračun Općine Cestica za 2014. godinu i Projekcije za 2015. i 
2016. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi glasaju za. Drugi potpredsjednik 
vijeća konstatira da je Proračun Općine Cestica za 2014. godinu i Projekcije za 2015. i 2016. 
godinu prihvaćena jednoglasno. 

 
 

TOČKA 24. 
DONOŠENJE ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE CESTICA 

ZA 2014. GODINU 
 

Predsjednik prelazi na točku 24. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 
govori o tome da je to odluka koja je povezana sa donošenjem Proračuna iz prethodne točke i 
kao takvu ju treba donijeti. Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Nitko se ne javlja za 
raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Odluku o izvršavanju Proračuna Općine Cestica za 
2014. godinu na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi 
potpredsjednik vijeća konstatira da je Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Cestica za 
2014. godinu prihvaćena jednoglasno. 

 
TOČKA 25. 

DONOŠENJE PLANA ASFALTIRANJA NERAZVRSTANIH CESTA NA 
PODRUČJU OPĆINE CESTICA U RAZDOBLJU OD 2014. – 2017. GODINE 

 
Predsjednik prelazi na točku 25. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 

govori o tome da plan kao takav treba prihvatiti, a omogućit će se da svako domaćinstvo bude 
imalo izlazak na asfaltiranu cestu. Drugi potpredsjednik otvara raspravu. Vijećnik Ivan Rodeš 
postavlja pitanje koliko je realno moguće da sve navedene točke budu asfaltirane do 2017. 
godine, te zašto nije na 1. mjestu Boršanec? Načelnik odgovara da ne može biti na prvom 
mjestu iz razloga što će se prvo na Boršancu raditi vodovod, pa tek onda asfalt. Nitko se više 
ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Plan asfaltiranja nerazvrstanih cesta na 
području Općine Cestica u razdoblju od 2014.-2017. godine na glasanje. Od 10 prisutnih 
vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Plan 
asfaltiranja nerazvrstanih cesta na području Općine Cestica u razdoblju od 2014.-2017. godine  
prihvaćen jednoglasno. 
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TOČKA 26. 
DONOŠENJE PLANA IZGRADNJE I REKONSTRUKCIJE VODOVODNE 

MREŽE NA PODRUČJU OPĆINE CESTICA U RAZDOBLJU OD 2014. – 2017. 
GODINE 

 
Drugi potpredsjednik vijeća prelazi na točku 26. i daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik govori o tome kako se radi o izgradnji vodovodne mreže čija je vrijednost 
projekta 1.000.000,00 kuna, radio bi se i vodovod na Lovrečan bregu prema groblju tako da 
ljudi konačno imaju vodu jer su se do sada punile cisterne sa vodom. Drugi potpredsjednik 
otvara raspravu.  Vijećnik Ivan Rodeš postavlja pitanje zašto pod ni jednom točkom nije 
navedena vodovodna mreža Majhen – Žiher kod odlagališta otpada u Gornjem Vratnu? 
Načelnik odgovara da se vezano za taj potez razgovaralo za izgradnju struje i ceste, ali će se i 
taj prijedlog staviti u plan. Vijećnik Roman Veršić postavlja pitanje, pošto Općina Cestica ima 
mnogo brdovitog područja, kakva je tu situacija? Načelnik odgovara da je više-manje brdoviti 
dio općine pokriven. Nitko se više ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje 
Plan izgradnje i rekonstrukcije vodovodne mreže na području Općine Cestica u razdoblju od 
2014.-2017. godine uz dopunu vijećnika Rodeša na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi 
vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća konstatira da je Plan izgradnje i 
rekonstrukcije vodovodne mreže na području Općine Cestica u razdoblju od 2014.-2017. 
godine prihvaćen jednoglasno. 

 
Vijećnik Tomislav Lazar predlaže stanku od 10-tak minuta. 
Drugi potpredsjednik vijeća postavlja pitanje svim vijećnicima da li se slažu sa 

prijedlogom. Svi vijećnici su glasali za stanku od 10 minuta. 
Nakon stanke nastavlja se sa sjednicom Općinskog vijeća Općine Cestica. 

 
TOČKA 27. 

DONOŠENJE ODLUKE O KORIŠTENJU MINUSA 
 

Predsjednik prelazi na točku 27. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 
govori o tome kako je Općina Cestica imala minus od 1.500.000,00 kuna, iznos od 
250.000,00 kuna je smanjen 2012. godine i iznos od 250.000,00 kuna je smanjen u 2013. 
godini, a sada bi se trebala donijeti ova odluka kako bismo mogli koristiti minus. Drugi 
potpredsjednik otvara raspravu.  Vijećnik Tomislav Lazar postavlja pitanje da li je takva 
odluka u skladu sa zakonom? Načelnik odgovara da je u skladu sa zakonom. Nitko se više ne 
javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Odluku o korištenju minusa na glasanje. 
Od 10 prisutnih vijećnika, 8 je glasalo za, a 2 su suzdržana. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da je Odluka o korištenju minusa prihvaćena većinom glasova. 

 
TOČKA 28. 

USVAJANJE IZVJEŠĆA O RADU NAČELNIKA OPĆINE CESTICA 
 

Predsjednik prelazi na točku 28. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 
govori o tome kako je davanje takvih izvješća po zakonu, pa je u skladu s tim i ovo izvješće. 
Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Vijećnik Ivan Rodeš postavlja pitanje da li ne bi bilo 
prikladnije da se izvješće načelnika stavi na sjednicu općinskog vijeća u 1. mjesecu? Načelnik 
odgovara da bi bilo najbolje da se to izvješće stavi u 3. mjesecu na dnevni red zajedno sa 
završnim računom, ali pošto tako stoji u zakonu onda se toga pridržavamo. Nitko se više ne 
javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Izvješće o radu načelnika Općine Cestica  
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na glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da je Izvješće o radu načelnika Općine Cestica  prihvaćeno jednoglasno. 

 
TOČKA 29. 

DONOŠENJE ODLUKE O POSTAVLJANJU SPOMEN PLOČE U PARKU 
HRVATSKIH BRANITELJA U GORNJEM VRATNU 

 
Drugi potpredsjednik prelazi na točku 29. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 

načelnik govori o tome da je na prijedlog 104 brigade i očuha pokojnog Mirka Lazara 
dogovoreno da se na spomen ploču koja se nalazi na Trgu Hrvatskih branitelja doda ime 
pokojnog Mirka Lazara i još nekih ako im se dokaže smrt. Prvobitno se spomen ploča trebala 
postaviti na groblju Natkrižovljan, ali u razgovoru se ipak odlučilo na taj potez. Drugi 
potpredsjednik otvara raspravu.  Nitko se ne javlja za raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća 
daje Odluku o postavljanju spomen ploče u parku Hrvatskih branitelja u Gornjem Vratnu na 
glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici glasaju za. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da je Odluka o postavljanju spomen ploče u parku Hrvatskih branitelja u Gornjem 
Vratnu prihvaćena jednoglasno. 

 
TOČKA 30. 

DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ČLANA POVJERENSTVA ZA 
DODJELU ZAKUPA ZA POLJOPRIVREDNO ZEMLJIŠTE U VLASNIŠTVU 

REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU OPĆINE CESTICA 
 

Drugi potpredsjednik prelazi na točku 30. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski 
načelnik objašnjava kako će Agencija za poljoprivredno zemljište imenovati komisiju za 
raspisivanje zakupa za poljoprivredno zemljište u vlasništvu RH, s time da Općinski načelnik 
imenuje jednu osobu i Općinsko vijeće jednu. Zbog toga ta odluka. Drugi potpredsjednik 
Darko Majhen predlaže da pošto predsjednik vijeća nije prisutan, a on se zauzeo za tu odluku 
i za osobu koju će predložiti, najbolje je da se za tu odluku danas ne glasa za, nego na jednom 
od slijedećih vijeća. Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Nitko se ne javlja za raspravu. 
Drugi potpredsjednik vijeća daje Odluku o imenovanju člana povjerenstva za dodjelu zakupa 
za poljoprivredno zemljište u vlasništvu republike hrvatske na području Općine Cestica na 
glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, 2 je glasalo za, a 8 protiv. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da Odluka o imenovanju člana povjerenstva za dodjelu zakupa za poljoprivredno 
zemljište u vlasništvu republike hrvatske na području Općine Cestica nije prihvaćena. 

 
TOČKA 31. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PROGRAMA 
GOSPODARENJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU OPĆINE CESTICA 
 

Predsjednik prelazi na točku 31. i daje riječ Općinskom načelniku. Općinski načelnik 
govori o tome kako će taj Program raspolaganja biti kao jedna zvijezda vodilja za buduće 
aktivnosti i za raspisivanje natječaja. Prioritet će imati obiteljska gospodarstva, a takvo 
bodovanje je odredila Agencija. Drugi potpredsjednik otvara raspravu.  Nitko se ne javlja za 
raspravu. Drugi potpredsjednik vijeća daje Zaključak o prihvaćanju Programa gospodarenja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Cestica na 
glasanje. Od 10 prisutnih vijećnika, svi vijećnici su glasali za. Drugi potpredsjednik vijeća 
konstatira da je Zaključak o prihvaćanju Programa gospodarenja poljoprivrednim zemljištem 
u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Cestica prihvaćen jednoglasno. 
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Drugi potpredsjednik zahvaljuje vijećnicima na dolasku. 
Drugi potpredsjednik zatvara 7. sjednicu Općinskog vijeća Općine Cestica. 
Sjednica završila u 20,45 sati. 

 
 
 
 
ZAPISNIČAR: 
Gabriela Kos 

Drugi potpredsjednik Općinskog vijeća: 
Darko Majhen 


